
Fortsatt utveckling av Håbo
Fler bostäder är en av kommuns viktigaste utmaningar och vi ska bara växa så 
fort som vi klarar av. Förskolor, skolor, service och infrastruktur måste hänga med.  

Vi vill möjliggöra bostadsresa med fler villor och bostadsrätter och planera för en 
balanserad fördelning mellan olika boendealternativ. Vi botar inte den dåligt fung-
erande bostadsmarknaden genom att göra om miljonprogramens misstag med 
stora, höga hyresfastighetskomplex i centrum – vi ska inte bygga in segregering!

Centrumområdet behöver hänga ihop estetiskt och funktionell och det behöver 
finnas både flerfamiljshus och enfamiljshus centralt. Vi vill inte bygga ett centrum 
bestående av höga betongboxar. Det ska även byggas hyresrätter i Håbo, men de 
ska inte vara i majoritet. Det ska finnas en blandning och en god balans. 

Det finns idag mycket prickad mark som inte är motiverad på privata villatomter. 
Den måste tas bort för att möjliggöra normal placering av exempelvis garage utan 
för den enskilde dyra detaljplaneändringar. 

Håbos landsbygd är livskraftig och skapar förutsättningar för folk och företag 
att bo och verka i. Det finns ett antal gamla omotiverade restriktioner avseende 
 byggnation. Det är viktigt att ta bort sådana regleringar.
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Vi vill:

Att kommunen bara växer så fort som vi klarar av.

Att förskolor och skolor är klara att användas  
när folk flyttar in.

Att service och infrastruktur som utvecklas i takt med 
inflyttningen.

Möjliggöra bostadsresa med fler villor och bostadsrätter 
än hyresrätter. 

Ta bort prickad mark på privata tomter.

Ta bort byggrestriktioner i Håbos landsbygd så den kan 
fortsätta utvecklas.
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